
Vragen van GroenLinks aan wethouder Wolthers over de Tozo-regeling

In Broadcast Magazine van vorige week klaagde de Nederlandse Beroepsvereniging van 
Film- en Tv-makers (NBF) dat de gemeente Hilversum in vergelijking met andere gemeenten 
achterloopt bij de uitbetaling van de zogeheten Tozo-regeling aan zzp’ers. Dat zou komen 
doordat Hilversum van de zzp’s vraagt om per maand een inschatting of opgave van de 
inkomsten te maken, en de uitbetaling van de Tozo-uitkering daarvan laat afhangen. 

Andere gemeenten zouden maar één inschatting vooraf over een langere periode vragen, en 
daarmee meer in overeenstemming handelen met de laagdrempelige en niet-bureaucratische 
uitvoering die het kabinet voorstaat. 

De NOS meldde op 11 mei dat het verschil te verklaren is doordat sommige gemeenten veel 
langer dan andere hebben gewacht op het bekendmaken van de details van de Tozo-regeling. 

Met name freelancers in de mediasector (in Hilversum ruim vertegenwoordigd), maar ook 
andere zpp’ers zouden hierdoor onnodig lang op hun uitkering moeten wachten.

GroenLinks krijgt graag antwoord op de volgende vragen:

- Is het juist dat de uitbetaling van Tozo-uitkeringen aan zzp’ers in Hilversum 
achterloopt bij die van andere gemeenten, waaronder Amsterdam?

- Zo ja, wat is uw verklaring van die achterstand?

- Bent u van plan om iets aan de uitvoeringsregels te veranderen om een snellere 
uitbetaling mogelijk te maken?

- Heeft de gemeente voldoende ambtelijke capaciteit beschikbaar om de regeling snel en 
doelmatig uit te voeren?

- Bent u tevreden over de uitvoering van de Tozo-regeling in Hilversum tot dusver? 
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